
Närvarande! Lars Kvissberg! ! Gun Karlsson
Urban Rehnlund! ! Lennart Linnerstedt
Carl Ragnarsson! ! Roland Myrvold
Eva Björéus

_______________________________________________________________________

1. Mötet öppnades

2. Konstituering av styrelsen

Ordförande:! Lars Kvissberg
Vice Ordförande! Carl Ragnarsson
Kassör! Lennart Linnerstedt
Sekreterare! Urban Rehnlund 

3. Mötesfrekvens för styrelsemöten
Styrelsemöten kommer att hållas var annan månad.

4. Behandling av motion till årsmötet, delegerat till styrelsen

Ersättning till kafeteria-personal. 

- Uppdras åt Lennart att förhandla med personalen om lämplig ersättningsökning.
- Beslutades att höja priserna i kafeterian eftersom de har varit oförändrade en längre 
tid.

5. Kursutbud och kursledare

Vi ser ett tapp av spelande par, jämfört med föregående år.
En stor anledning är att kursverksamheten inte har haft fulla nybörjarkurser. 
Beslutades att skicka ut en förfrågan till alla medlemmar för att rekrytera nya 
kursledare. I utskicket skall även förfrågan göras för att hitta Ruter-operatörer.
Beslutades att trycka upp kursprogram för våren 2014. Styrelsen har sedan 
gemensamt att se till att de distribueras ut.

6. Ekonomirapport

Som tidigare nämnts har antalet spelande par sjunkit något.
Detta i kombination med ökade kostnader i kafeterian gör att budgeten riskerar att 
inte hålla.

7. Tävlingsrapport

KM Lag är klart, Individuella pågår.
Elitserien och några andra divisions-samlingar kommer att arrangeras här under 
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hösten.

8. Aktuella arrangemang

Söndag 8 December arrangeras julfesten.
Gun och Lennart tar hand om allt, utom tävlingsledningen som sköts av Calle.
Pris för deltagande bestäms först efter att pris för maten tagits in.

Vinterbrunnspelen kommer att arrangeras igen.

9. Rapport från FSB och DFB

Inget nytt från Riksförbundet
Distriktsförbundet har diskuterat tävlingsledaruppgiften, huvudsakligen den dömande 
delen. Seminarier i ämnet kommer att erbjudas.

10. Övriga frågor

Diskuterades behov av inköp av nya kortlekar och även nya budkort. 
Budkorten bör bytas till plast istället för papper eftersom slitaget är så stort.
Det ska undersökas om det går att köpa Fournier-kort direkt från tillverkaren, för att 
hålla nere kostnaden.

Vattenläckage från taket är på väg att åtgärdas av fastighetsägaren. 
Läckaget i urinoaren är på väg att åtgärdas, både det elektriska och avloppet.

11. Nästa möte       
Söndag  24 November, kl 17:00

12. Mötet avslutades.

Vid protokollet! ! ! ! ! Ordförande!

Urban Rehnlund! ! ! ! ! Lars Kvissberg
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